
 

 
Foreningen Ugerløse Lokalforum 

 
Referat fra bestyrelsesmødet den 

24. august 2020 
 

 

 

Tilstede: Anders, Matilde, Bent, Line, Rene Abild, Niels, Tommy, Steen, Susanne, Jan, Rene Møller, 
Niller 

 

Referent: Niller Nielsen  Protokol nr. 

 Bestyrelsesmøde 2020-2 

 
 
1 - Godkendelse af referat nr. 2020-1 
 
Vi godkender det første referat, og beslutter at mødereferater godkendes til som sidste punkt på dagsorden. 
Referat er et beslutningsreferat. 
 
2 - Info fra Formanden 
 
Anders ønsker man svare på mails, han vil prøve at skrive på de mails han ønsker svar på. 
Resten er info mails. 
 
Vi overlader legepladsen ved skolen til kommunen. 
 
Træer på Ellegårdsvej har lokalforum ikke noget med at gøre, men det er blevet pænt. 
 
Jan vil godt være trygheds ambassadør. 
 
Kom med forslag til at søge penge i fællesskab puljen. 
 
Vi springer over mødet som vi er inviteret til om turister i Ugerløse. 
 
Vi skal bruge vores fællesskaber Stig mere, og prøve at have ham med på møder. 
 
3 - Flag og stjerner drøftelse 
 
Niller skriver på lokalforum facebook profil, at lokalforum sætter flag op kl. 13 i fredag. 
Og kan godt bruge frivillige. 
Mødested ved kirke P-Plads. 
 
4 - Drøftelse af kommende Dialogmøde med Kommunen etc. 
 
Dialogmøde med kommunen tirsdag d. 29 september om en Netto på Hov 
edgaden 39. 
 
5 - Næste møde 
Torsdag d. 24 september kl. 19 i Klubhuset. 
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Tirsdag d. 29 efter dialogmøde. 
 
6 - Eventuelt 
 
Affaldsindsamling 2020 er lørdag d. 19 september fra kl. 10. 
 
Vi tilbyder at lave en side på Ugerløse hjemmeside til vores nye frisør, hvis han ønsker det. 
 
Niels vil undersøge om Thomas Dambo kan lave en træfigur i Ugerløse. 
 
7 - Referat godkendelse 
 
Godkendt. 
 

 
  2 af 2 

 


